
Karel Lebeda
> student 3. ročníku

EaI -  Výpočetní technika

> SOS na Katedře Fyziky

> bývalý člen robotického
FELaaCZech Teamu

Jsem si vědom toho, že za omezenou dobu mého mandátu nestihnu žádnou velkou, převratnou akci. Přesto bych rád 
zrealizoval alespoň některé z návrhů a odstranil alespoň některé z nedostatků, probíraných na 
forum.feld.cvut.cz/topic/2827/blbosti-nedostatky-a-spol.
Konkrétně například:
> prodloužit otevírací dobu PeO (alespoň) během prvních týdnů semestru
> odstranit problémy při zapisování předmětů jiného studijního programu
> zlepšit zpětnou vazbu na funkčnost KOSi
> zrealizovat automat na potvrzení o studiu

S kandidaturou do AS FEL souhlasím.
lebedk1@fel.cvut.cz
V Praze, dne 6.10.2009


